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Postovani predsjedavajuii, predsjednice Federacije, dopredsjednici Federacije,
zastupnici, zastupnice, poslanici mediji i gosti ja vas sve srda6no' pozdiavljam, ja eu mato
na veoma drukdiji nadin odgovoriti na koji mozda ovaj parlament ne zislu2uje da se
odovara ali 6u odgovoriti, gospodine Kambere vi nisie ovraSteni niii imae liaro a"procjenjujete rad poticijskih stu2benika, policijski stu2benici rade po natogu iuilaswa vi
kao dugogodi5nji zastupnik kojije od 2006. godine bio u domu naroda veo-ma dobro znate
da to znati,.ditavom akcijom rukovodi tuzilastvo, TuZilastvo u saradnji sa f"i pori",;.r,in
agencija jedna od policijskih agencija je bila FUp-a druga je kantonaina u'praia porici.ie
l1e9a 

je policija je RS-a itd., da ne nibrajamo, sve te ag-encije su radile u skladu saZakonom niti je bilo toliko vozila niti je biloioliko poticajaci niti je bito totito atfiin c1evi,to.znadi, to je jedna stvar zbog javnosti moramo to re6i, diuga stvar, ako'je nekonajsposobnijil najskusniji a tek po6eo raditi tu ste kontra diktorni-ako je tek nek6 poeeoraditi ne moZe biti najkvalitetniji i najsposobniji a sposobnost odredenih poticijskih
slu2benika iono za5to se dovode u vezi ne radi se ni o kakvom t<eksu uvaieni'pilategu,
ne radi ni o kakvih tim sitnicama koje vi govorite, radi se po informacijam" roi" ,ii rr"ro
o ogromnim kolidinama novca koji su pojedini policajci primali kao air, iitraja Je uwraiti
da li je to tako kako je nama. prezentovanb a poticrlst<isluzbenici tako jednu oiuirinu arcuu
da rade na osnovu keksa i to_ga sto vi iznosiie to ie stvarno neozbiljno da li su ti policajci
krivi ili nisu ne Zelim da biro sta stavljam na terei ler stojim iza svdkog poticalcJpa I ttrpolicajaca ali ako se dovode u vezu i ako se dokaie da su podinili ta [riviena'ajera r<oja
im se stavljaju na teret ni vi ni ja nemamo pravo da ih branimo, to znadi, ne mozemo
braniti ljude koji rade krividna djera, njimi je posao da stite gradane da omoguce
nesmetano kretanje vozila.i da rade sve.ono sto je u njihovim ovl-aitenlima, da priiraju
mito, da primaju dar, da nekom omoguiuju da vozL voziia da voze vozira preiovaiena aa
y1|f.l da 7 to uzimaju odredena sredstva to je krividno djero, i svi ee oni oJlovarati zakriviino djelo koje su podinili ako su.ga podinili, nije lijepo, da sada licitiramo n-i nlitrovom
odgovorno5du nl njihovom nevino56u dok organi istiaZni i pravosudni ne dadriu svoje
mls]jenjg, istog razloga ovo nije usmjereno ni p-rotiv biro koga a najmanje protiu foii"lsr.lnsluzbenika, ija dok se narazim na deru ove institucije uviiEt iu oiti tai'xd;i ee zalovaratida policijski sluzbenici da niko. ne kompromituje i dovede do bilo 3"g" piti.ij.r"
sluzbenike ali isto tako svaka osoba koja podini krividno djelo nebitno da li jE i joiicalac ipolicijskoj uniformi treba da bude liien slobode i treba da odgovara zat6 ojEb 1er mimoramo poruditi gradanima da nema nedodirljivih to znadi, n;ma nedodirljivlh, aro u
na5im redovima ima takvih mi se trebamo i s njima obradunati i nemojte oa ioiisiimo oval6asni dom ovaj dasni parrament da razgoviramo o nedemu sto je tek saJa u tazi
operativnog rada a sve sto vas zanima moiete se slobodno obratiti TuzilaSfuu nadleZnom
koje vodi istragu i sve Sto budu smatrali da vam treba dostaviti oni 6e vam dostaviti a ovoja smatram populizmom i smatram maro nekorektnim da dovodiro , fitan;e a" cepolicajci raditi 

. 
protiv policajaca to nije tadno niti se to moze desiti, ali obradunati se s

K.mrnarom treba, ne bitno da li.su to policijski slu2benici u nasim redovima, iz tog razloga
vve..zeni kolega TuZilastvo vodi istragu, Tuzilastvo rukovodi istragom vi to dobri znate iTuzilastvo 6e ovu istragu da dovedeto kraja dat 6e prijedroge sutovima, sudovi6e sve
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ostalo policijski sluZbenici su tu samo postupe po instrukciji TuZila5tva, hvala inadam se
da sam uspio odgovoriti na va6e pitanje, i opet vas molim zbog te djece jer medu tom
djecom moZda neko ima i ko nije odgovoran nemojte da dovodimo i razgovaramo na
temu odgovornosti ili nedogovornosti u ovom momentu jer ipak istraZnje radnje su
trenutno sada jo5 u toku, hvala.

DRAGAN MIOKOVIC:
Hvala ministre, uva2eni zastupnik Puric.

AMIR PURIC:
Zahvaljujem predsjedavajuii, lijepo pozdravljam sve prisutne, pa na podetku

sjednice odnosno poslanidkih pitanla vidio sam ministra Laki6a pa sam se zato javio da
njemu uputim pitanje, kako bih mogao moZda odmah odgovoriti ali evo trenutno ga ne
vidim u sali, jako je kratko pitanje dakle, uStedit 6u na vremenu mehanizam za grani6no
prilagodavanje ugljika podrazumijeva uvodenje takse na emisije ugljen dioksida za
uvozne proizvode u zemlje EU i podinje itrebalo bi poceti sa punom primjenom 1. janura

2026. godine, postoje nekakvi zahtjevi za odgodu ali mislim, da konadna odluka jos niie

donijeta u sludaju da ne bude odgode moje pitanje da li resorno ministarstuo u ovom

trenutku ima procjenu kakav uticaj 6e primjena ovog mehanizma imati na cijene

elektridne energije proizvedene u FB|H na unutra$njem dijelu tr|iSta, odnosno kako 6e se

to odraziti na poslovanle dvije Elektro privrede u vlasniStvu FBiH te cijene elektriCne

energije koju ova ,javna preduzeca plasiraiu na EU trziste kao i cijene prema krajnjim
potro5a6ima u FB|H, zahvaljujem.

DRAGAN MIOKOVIC:
Hvala lijepo, uvaZena zastupnica Marijana Sixullaf - Hrvie .

MARIJANA SIKULJAK - HRVIC:
PoStovanje predsjedavajudi, srdadno vas sve pozdravljam naie medije, goste,

zastupnike, zasiupnice iministre, Zelim vam uspjeSan rad, ja imam mnogo pitanja za

Vladu FB;H i premijera Nermina Nik5ica u kontekstu fiskalne reforme koje na osnovu kojih

analiza procjenio da povecanje minimalne plate od 30. decembra 2024. godine mogude
implementirati vec od 1. janura 2025. godine bez tranzeijskog perioda, da li je uratlena

simulacija uticaja na sektore posebno miko i mala preduze6a te nezaposlenost, za5to

fisklano rasterecenje kroz smanjenje doprinosa nije provedeno kao prethodni korak 6ime
bi se stvorio prostoi za rast plana bez Soka na tziitu rada. Ako je bilo planirano naknadno


